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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Al enige tijd is de Leemstraat op bedrijventerrein Majoppeveld een bijzonder aandachtspunt, met 
name voor wat betreft de verkeerssituatie voor fietsers. De verdere invulling van het 
bedrijventerrein met o.a. de Campus A58 heeft afgelopen periode vorm gekregen. Daarnaast is 
in de zomer van vorig jaar de Albert Heijn XL en de Aldi aan de Rijksweg Noord geopend. 
 
Tegelijkertijd speelt ook nog de verkeersproblematiek in Zegge; meer concreet: sluipverkeer over 
de Lage Zegstraat dat een weg zoekt van / naar de Nelson Mandelaweg en erachter gelegen 
herkomsten en bestemmingen. 
 
Bovenstaande is aanleiding geweest om in het najaar van 2023 een nieuw verkeersonderzoek uit 
te voeren, in nauwe samenwerking met de gemeente Rucphen. Dit eindrapport is begin dit jaar 
opgeleverd en inmiddels ook besproken met de betrokken bewoners en stakeholders in het 
gebied. 
 
Middels deze brief neem ik u mee in wat voor het Roosendaalse grondgebied de acties en 
maatregelen zijn waar we de komende periode mee aan de slag willen. Het gaat om het 
volgende: 
 

- Bredaseweg: we onderzoeken de komende periode, voor het deel waar de woningen staan, 
om het vrachtverkeer verder terug te dringen. Voor de lange termijn willen we op de 
Bredaseweg de positie voor de fietsers verbeteren, in combinatie met minder autoverkeer op 
het deel waar woningen aanwezig zijn. 
 

- Christiaan Huijgensstraat: we onderzoeken mogelijke maatregelen om vrachtverkeer zoveel 
mogelijk via de Nelson Mandelaweg af te wikkelen. 
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- Leemstraat: Op korte termijn leggen we fietssuggestiestroken aan op het deel tussen de 
Nelson Mandelaweg en de (Rucphense) Molenstraat. Verder onderzoeken we maatregelen 
om de opvallendheid van de fietsoversteek ter hoogte van de Molenstraat verder te 
verbeteren. We richten ons erop om deze maatregelen nog voor of uiterlijk  in de zomer te 
realiseren vanuit de bestaande fiets-/verkeersveiligheidsbudgetten. 
 
Voor de lange termijn pakken we de planvorming op voor een vrijliggend fietspad aan de 
noordzijde van de Leemstraat. Dit is een lang gekoesterde wens van veel inwoners en 
eerder ook geadresseerd in uw raad. Voor dit fietspad lijkt dus groot draagvlak aanwezig. 
Om het fietspad te kunnen realiseren, is aankoop van grond van een groot aantal 
verschillende eigenaren nodig is. De medewerking van alle eigenaren is nodig om een 
aaneengesloten tweerichtingenfietspad te kunnen realiseren tussen de Nelson Mandelaweg 
en de Molenstraat. In de komende periode gaan we deze inspanningsverplichting oppakken 
door met de grondeigenaren in gesprek te gaan. Dit doen we in samenwerking met 
Parkmanagement Majoppeveld. Mijn oprechte hoop is dat iedereen meewerkt en we 
daarmee het fietspad kunnen gaan realiseren! 
 
Uiteraard houd ik uw raad op de hoogte over de verdere voortgang. 

 
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
 
 
 
S.M.J. Vermeulen 
Wethouder 


